
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 4. oktober 2011 kl. 19.00 

 

Fraværende: Pernille, Peter og Bente, Ordstyrer: Svend Åge 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. september 2011 blev godkendt. 

 

2.  

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive ajourført. Lars kontakter kommunen med henblik 

på reetablering ved Pilegårdsvej. Lars er i positiv dialog med kommunen vedr. problemerne 

omkring børnehavebyggeriet. Der opsættes træer for at minimere genskin fra glasfacaderne.  

 

3. 

Bentes bunke. Ingenting.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Der lægges billeder af hærværket på legepladsen ind på vores 

hjemmeside. Verner undersøger pris på beton til evt. saltdepot. Vi forsøger at få en ledig i 4 ugers 

jobpraktik til foråret. Verner laver jobbeskrivelse til Jobcentret. Et medlem har opført et hegn 

udenfor skel. Kommunen behandler sagen. John Deere maskinen har knækket en aksel i gearkassen, 

og er til reparation. Det undersøges, om vi kan leje en græsklipper mens reparationen pågår. 

 

5. 

Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge tager komplet back-up af kontorets PC 

inden 1. november 2011. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John følger op på verserende sager. 

   

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Er gennemgået under pkt. 4. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Er gennemgået under pkt. 2. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Nettet på beach-volley banen er taget ned for vinteren og er nu så 

defekt, at det ikke kan repareres mere og derfor ikke bliver sat op igen. 

 

13.  

Eventuelt. Dato for julehygge med personalet blev drøftet. Det er efter mødet blevet aftalt til 

tirsdag, d. 6. december. Der afholdes et kort bestyrelsesmøde kl. 17.00 og personalet inviteres til  

kl. 18.00. Endvidere er der (udenfor mødet) aftalt, at bestyrelsen foretager områdevandring lørdag,  

d. 29. oktober. 

 

Referent: Edith Broholt 


